
 

 

 

    

  

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 26. aug. 2019 

 

Mødeleder: Thonny 

Referent: Aa 

Afbud: Jesper G, Katrine 

 

Pkt. 1. 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

• Budgettet udskudt 1 måned. 

- Skolen  

• Drøftelse af elevepisode. Info om regler for adfærd på sociale medier fortsætter. 

• Pilen og Bakken er kommet godt i gang efter ferien.  

• Boden på Bakken åbner igen, når der er fundet en leverandør. 

• Der kommer info om it og medier i løbet af skoleåret til både elever og forældre. 

- Formanden 

- Elevrådet 

• Har drøftet mobiltelefoner i skoletiden. 

• Åbent hus på Bakken den 12. sep. er skoledag nr. 200, så der er mødepligt. 

• Elevrådet har 7.000 kr. tilbage af deres tildelte beløb til at købe ting for. 

 

 

Pkt. 2.  

Tilbagemelding på BUU´s afgørelse ift. besparelser. 

• Der skal spares på ledelse, undervisningstiden for lærere skal hæves, forældrebetaling til SFO 

skal hæves, min. 50 % af den understøttende undervisning skal dækkes af pædagoger. 

 

Pkt. 3. 

Mobilpolitik 

Dette er et tilbagevendende punkt, som der skal drøftes. Vi skal have dialog om hvorledes vi forholder 

os til dette område i skoleåret 2019/20. Jeg vil fremlægge elevrådets tanker samt personalets tanker og 

holdninger. 

• Vi laver en forsøgsperiode indtil 1 uge efter efterårsferien med mobilfri skoletid. Perioden 

evalueres med elevrådet inden SB den 28. okt. 

 

Pkt. 4. 

Åbent hus arrangement d. 12. sept.  Hvad vil I som SB gerne spille ind med denne aften? 

 

• Arrangementet starter officielt kl. 17 med taler ved skoleleder, borgmester og politiker. 



• Faglokalerne i den nyrenoverede del åbnes med aktiviteter, som elever og forældre kan deltage 

i. 

• Skolebestyrelsen sidder i konferencerummet. Emner, der har været drøftet hænges op på 

væggene.  

 

Pkt. 5 

Evt. 

Budgettet kommer på dagsordenen i december. 

 

 

 


